
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 7/10/2024

Του:  Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Νομού Έβρου

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Δυσοίωνο το μέλλον των κτηνοτροφικών προϊόντων και της
μεταποίησης στον Νομό Τρικάλων»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση κτηνοτρόφων από την ευρύτερη περιοχή των Τρικάλων,
δυσοίωνες είναι οι προβλέψεις όσον αφορά το μέλλον του κλάδου τους. Θεωρούν οι ως
άνω ότι η ραγδαία συρρίκνωση του πρωτογενή τομέα στον Νομό Τρικάλων μοιραία
οδηγεί και στη μείωση των βιομηχανιών μεταποίησης στη περιοχή τους. Επισημαίνουν,
δε, ότι στην περίπτωση της κτηνοτροφίας η έλλειψη πρώτης ύλης, δηλαδή η παραγωγή
γάλακτος, είναι θέμα χρόνου να οδηγήσει τις τρικαλινές γαλακτοβιομηχανίες στη
μετεγκατάστασή τους σε άλλες περιοχές της Ελλάδας ή του εξωτερικού, μετατρέποντας
τις εκεί εγκαταστάσεις τους σε μέρος της εφοδιαστικής αλυσίδας «logitics». Τονίζουν οι
ως άνω ότι ο Νομός Τρικάλων παράγει το (50%) των εξαγωγών φέτας της χώρας κι
όμως οι τοπικοί πολιτικοί διαχρονικά ουδέποτε στήριξαν τον κλάδο τους. Ζητούν οι ως
άνω κτηνοτρόφοι από την Πολιτεία να στηρίξει την κτηνοτροφία στην περιοχή τους,
καθώς δημιουργεί θέσεις εργασίας και παράγει πλούτο προς όφελος της τοπικής
κοινωνίας και της πατρίδα μας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να ενισχυθεί αποτελεσματικά ο
κτηνοτροφικός κλάδος στον Νομό Τρικάλων προς όφελος της τοπικής κοινωνίας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ
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